
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 8. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 37

Ministeren bedes forklare, hvorfor Professionshøjskolen Absalon har fået et nej fra mini-

steriet til at indgå et OPP-projekt, som muliggør at flytte sygeplejerskeuddannelsen samt

uddannelserne til ergo- og fysioterapeut, bioanalytiker og administrationsbachelor til

Næstved bymidte i et nyt campus, jf. artiklen ”Regeringen forsinker nyt campus på Mun-

kebakken” bragt i Sjællandske 5/2-19.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Magnus.Heunicke@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel-Jensen
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